
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 302
Vil ministeren, i forlængelse af svar på spørgsmål 114, redegøre for, om mini-
steren mener, at det forløb, der beskrives i svaret, og som overordnet set alle-
rede blev afdækket i artiklen ”Rigspolitiet har ikke sendt CSC-opgaver i udbud
i årevis: System-dokumentation mangler på 19. år” fra 1. december 2015,
overholder gældende lov, og hvorvidt ministeren mener, at det er tilfredsstil-
lende, at Rigspolitiet ikke har redegjort for, om de mener, at forløbet med at
ignorere udbudsreglerne i 19 år er lovligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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